

التاريخ: 2023/9/12

الرقم: 8/49/7

مركز مصادر التعلم في الوطنية الأرثوذكسية ومسابقة قارئ الشهر

أولياء أمور طلبة الصفوف (1-5) الأعزاء،

مع بداية العام الدراسي الجديد، أصبح مركز مصادر التعلم في الوطنية الأرثوذكسية متاحا لطلبة الصفوف (1-5). ويهدف المركز، والذي يضم مجموعة كبيرة من الكتب والأنشطة، إلى إشعال شغف القراءة والبحث والأستقصاء بين الطلبة، وتزويدهم بطريقة جذابة ومثمرة لقضاء أوقات فراغهم. نرجو من أولياء الأمور الأعزاء تشجيع أبنائهم/ بناتهم على زيارة المركز والإستفادة من مصادره.

كما وبدأ المركز أيضا بالإعداد لمسابقة قارئ الشهر والتي ستنتقل السبت 16 أيلول 2023. على الطلبة المهتمين بالمشاركة في هذه المسابقة تسجيل أسمائهم لدى أمين مركز مصادر التعلم (1-5) اعتبارا من الأربعاء، 2023/9/13، علما بأن المسابقة ستستمر حتى منتصف أيار 2024.

آملين أن يشارك في هذه المسابقة أكبر عدد ممكن من الطلبة وأن يفوزوا بجوائزها المادية والمعنوية الرمزية.

مديرة المدرسة
مي القسوس

No. 7/49/8

Date: 12/9/2023

NOS Learning Resources Centre & The Reader of the Month Competition

Dear Parents of Grades (1-5) Students,

As of the start of the new school year, our NOS learning Resources Centre has become ready to receive Grades (1-5) students. The aim of the centre, which contains a big number of books and activities, is to inspire students, encourage them to read and use their free time constructively and help them embrace inquiry-based learning.

The centre has also started preparations for the "Reader of the Month Competition", which will be Launched on Saturday, September 16, 2023. Students interested in participating in the competition should register their names with the official in charge of the centre starting as of Wednesday, September 13, 2023, noting that the competition will continue until mid of May 2024.

We sincerely hope to see a big number of our students taking part in this competition and to have a bigger number of winners.

May Goussous
School Principal